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Do Plzně míří velký investor z oboru
informačních technologií
Do Plzně míří velký americký
investor z oblasti informačních technologií, sdělila ČTK vládní
agentura Czechinvest. Firma zde hodlá vybudovat evropské
logistické centrum a plánuje zaměstnat 500 lidí. Ředitel
Czechinvestu Martin Jahn na dotaz ČTK konkrétní jméno neuvedl,
neboť investor se zatím definitivně nerozhodl. Před třemi týdny
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přitom Američané na plzeňské radnici uvedli, že konečný verdikt
padne 10. června.
Počítačový gigant měl podle plzeňského primátora Jiřího
Šnebergera na výběr ještě Maďarsko, Polsko a Německo a nyní
zůstala už jen posledně jmenovaná země a Česká republika. Právě
Německo vyvíjí velkou aktivitu, a termín rozhodnutí se proto
protahuje. Pokud se investor rozhodne pro Česko, může to být
podle Šnebergera pouze Plzeň. Jeho požadavky na pozemek se
pohybují až kolem 17 hektarů.
Firmu údajně zlákalo dobré jméno 130hektarové průmyslové zóny
Borská pole, kde vyrábí televizory Panasonic japonská Matsushita.
Podle primátora ale nový investor na tuto zónu nesměřuje a nechce
využít ani sousední volné prostory nebo haly plzeňské Škodovky.
Předběžný zájem projevil o blízké pozemky podél Sukovy ulice v
sousedství Západočeské univerzity a hypermarketu Carrefour.
Ekonomický náměstek primátora Plzně Jiří Bis dodal, že město
má ještě řadu rozvojových ploch v Křimicích směrem na Stříbro, za
městem ve směru na Karlovy Vary, poblíž kasáren na Slovanech,
blízko nádraží v Koterově a při dálničním obchvatu v Černicích.
Jediná firma z oblasti informačních technologií, jež se kdy
zajímala o Plzeň, byla před necelými čtyřmi lety nadnárodní
korporace Intel, která chtěla přes 20 hektarů pozemků na Borských
polích. Nakonec ale od záměru upustila.
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